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Godt Nytår. 
  
Har sendt dette til Banedanmark, og trafikministeriet  selv om jeg ved det intet hjælper. Det er 
Folketinget der bør gentænke denne plan. 
  
Må lige kommentere en artikel i Århus Stiftstidene i dag. Ny jernbane gennem Solbjerg med ny 
station!!!!!. 
Det er måske ikke rigtigt, at man vil køre hurtigt fordi der ikke tages passagerer på mellen Kbh og 
Århus, nå måske lige Odense. 
Kan kun sige det, efter min mening er det mest tåbelige projekt, at smide så mange penge efter. 
Flyt Århus banegård til Hasselager eller Skanderborg, lav stor p-plads. Så kan de vogne der skal til 
centrum fortsætte, lige som man gør i Fredericia, og de andre køre videre til Aalborg. Nu har vi jo 
også deŶ ͞faŶtastiske LetbaŶe͟ i Århus. I gleŵŵer helt der er ŵeŶŶesker i HerŶiŶg der også kaŶ 
komme med tog, hvis man samlede det hele i Skanderborg. Jo jeg ved godt vores Borgmester 
mener det er en forkert ide og har talt personer ved udgangen fra Banegården i Århus. Der 
kommer så mange gennem Bruuns galleri at det ikke kan bruges til en dyt. 
Prøv lige at gentænke hele denne tåbelige plan, hvad der gavner hele landet bedst. Husk lige på 
der er en verden uden for Kbh og Århus. 
Det mest tossede er at bygge en bro ved Vejle helt uden om byen. Tænk på hvor lang tid der går 
med at komme til en station, hvor man kan komme frem til dette tog. 
Sådan sølle 8 minutter. 
Venlig hilsen  
Ellen Larsen 
Viby J 
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